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PÄEVAKORD:  

1. Peedu majade köögi tegevuse lõpetamine 15.07.2021 
  

  

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 
 

KUULATI:   
Krista Loog  SA Elva Teenused juhataja.  
Asjaolud seoses Elva maja koka haigestumisega ja töölepingu lõpetamisega seoses haigestumisega 
on viinud selleni, et Peedu maja köök tuleb sulgeda. Kuna kokk Aet Kokk soovib ka ise tööle asuda 
Elva majas seoses tööle käimise mittesobivusega Peedu kööki ja põhjusel, et on kurnatud 
igahommikusest varajasest tööle käimisest. Vaimselt on raske üksi Peedu köögis toimetada. 
Teine põhjus köögi sulgemiseks on Veterinaarameti mitterahulolu köögiga, kus köögimööbel ja 
töötasapinnad amortiseerunud ja vajalik oleks köögitehnika kaasajastamine. 
Aet Kokk soovib augustist 2021 jätkata tööd Elva maja köögis. 
Heiki Hansen selgitab, et ei ole õige praegu investeerida Peedu kööki, kuni selgub Peedu majade 
saatus, kas lähevad üleandmiseks TERA koolile. Esile kerkib tühjaks jäävate ruumide kasutus, mida 
otsustab lasteaed, kas laiendada sõimerühma või kasutada köögi ruume tegevustoana. 
  
KUULATI:   

H. Becker, kes mõtles uue pandeemia olukorra tekkides, aitaks kokk ka rühmades õpetajaid. H. 
Becker tõi ka esile, et kas köögi sulgemine pole samm Peedu majade üleandmisele TERA 
kooli suunas. 

H. Hansen vastas, et selle tulevase projektiga seost ei ole. 
S. Reinsalu selgitas, et kui toitu valmistab sama kokk, ollakse kindlasti rahul toiduga ka 
transportimise korral. 
K. Loog kinnitab, et lapsed, kel toidutalumatus või muu probleem saavad lahenduse ka toidu 
transportimise korral. 
H. Becker soovib vallavanem H. Hansenilt teavet, kas TERA juhtimise alla minnes on võimalik 
lastel jätkata ka tava õppekavaga. Vald tagab lastele lasteaiakohad ja kindlasti on see võimalik. 
Osa vanematest selgitab, et REGGIO EMILIA on samuti paindlik. 



K. Loog toob positiivsena välja just köökide koondumise sihtasutuse alla, et haigusperioodidel 
või pandeemia olukorras saab kokkade asendusi hõlpsamini reguleerida. 
K. Loog vastab ka küsimustele toiduveo kohta Peedu rühmadele. Eelnevad läbirääkimised 
peetud taksofirma VÄLK ga. SA Elva Teenused hakkab teenust sisse ostma. Toit antakse 
rühmadesse üle igal toidukorral.  
Ühiselt nenditakse peale köögiruumide ülevaatust, et parim on kööki kasutada lastega 
projektõppe raames erinevate kokandustegevuste läbiviimisel. 
 

OTSUSTATI: 
Köögi üleviimine Kaja 4 Elva maja teadmiseks võetud, kuulatud selgitusi, pretensioone ei ole. 
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